
Obec Podveky 

Zastupitelstvo obce Podveky 

 

Zápis z 3. mimořádného zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

konaného dne 29.12.2022 od 17:00 hodin 

 

Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu v Podvekách 

Přítomni:    Iveta Chábová, Karel Kmoch, Ing. Antonín Vlasák, 

Josef Protiva, Ing. Anna Sůvová, Josef Mejstřík, Eva Mottlová,  

Mgr. Marek Kulhánek, Rostislav Vizner,  

Přítomen i nový člen zastupitelstva Josef Protiva (složení slibu 

v průběhu této schůze) 

Dále byli přítomni občané obce. 

Omluven:   0 

Zahájení:    17:00 

Ukončení:    18:30 

Zasedání usnášeníschopné: ano 

Zapisovatel:    Ing. Veronika Šourková 

Program: 

1. Určení ověřovatelů zápisu, zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení z třetího 

mimořádného zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

2. Schválení programu 

3. Složení slibu  

4. Inventarizační dílčí komise  

5. Projednání smlouvy o zápůjčce na stavbu „Tlaková kanalizace a ČOV Podveky“ pro 

společnost VHS Kutná Hora 

6. Projednání smlouvy o zápůjčce na stavbu skupinového vodovodu Kácov-Zbizuby-

Podveky-Rataje nad Sázavou pro společnost VHS Kutná Hora 

7. Diskuse  

8. Závěr 

  



Zahájení zasedání 

Paní místostarostka Iveta Chábová, jako předsedající, přivítala přítomné zastupitele obce a 

občany. Oznámila, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Přítomno bylo 9 

zastupitelů (včetně nového člena zastupitelstva pana Josefa Protivy, který do bodu složení 

slibu nebude hlasovat). Pan zastupitel Ing. Vlasák dorazil s mírným zpožděním. 

Zastupitelstvo obce bylo tudíž usnášeníschopné. 

 

1. Určení ověřovatelů zápisu, zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení z třetího 

zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

Místostarostka obce Iveta Chábová určila zapisovatelkou paní Ing. Veroniku Šourkovou a 

ověřovateli zápisu pana Karla Kmocha a paní Ing. Annu Sůvovou. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zapisovatelku zápisu a usnesení Ing. Veroniku 

Šourkovou a ověřovatele zápisu pana Karla Kmocha a Ing. Annu Sůvovou.  

 

2. Schválení programu 

Paní místostarostka Iveta Chábová seznámila přítomné s návrhem programu v souladu 

s pozvánkou předanou členům zastupitelstva a v souladu s informací o konání třetího 

mimořádného zasedání zastupitelstva obce Podveky zveřejněnou 21.12.2022 na úřední i 

elektronické desce. Pozvánka byla zastupitelům zaslána e-mailem. 

 

Paní místostarostka Chábová požádala o doplnění programu o tyto body: 

- Schválení formy rozpravy, diskuse a formy hlasování návrhu na usnesení 

Paní místostarostka Chábová uvedla, že zapomněla uvést tento bod do navrhovaného 

programu a požádala přítomné zastupitele, zda by bylo možné tento bod schválit. 

- Projednání zápisu z 22. veřejného zasedání ZO Podveky ze dne 21.9.2022 

Paní místostarostka Chábová tento bod okomentovala slovy, že zápis z posledního 

zasedání předešlého zastupitelstva obce nebyl schválen na ustavujícím zasedání 

20.10.2022. Ze zákona je potřeba každý zápis schválit. 

 

 



 

- Projednání zápisu z 2. řádného zasedání ZO ze dne 13. 12 .2022 

Pan zastupitel Ing. Vlasák požádal o doplnění programu o tento bod: 

- Projednání veřejného osvětlení v Zalíbené 

O každém bodě doplnění programu se hlasovalo jednotlivě. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnit program o schválení formy rozpravy a diskuse, 

a formy hlasování návrhu na usnesení. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, I. Chábová, K. Kmoch, E. Mottlová, R. Vizner,  

       Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

Pan zastupitel Protiva nemohl hlasovat až do chvíle, kdy složí slib a oficiálně se stane 

zastupitelem. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnit program o projednání zápisu z 22. veřejného 

zasedání ZO Podveky ze dne 21.9.2022. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, I. Chábová, K. Kmoch, E. Mottlová, R. Vizner,  

       Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnit program o projednání zápisu z 2. řádného 

zasedání ZO ze dne 13. 12. 2022. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 7 (Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, I. Chábová, K. Kmoch, R. Vizner,  

Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (E. Mottlová) 

Usnesení bylo schváleno 



 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnit program o projednání veřejného osvětlení 

v Zalíbené. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 4 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch) 

Proti: 0 
Zdržel se: 4 (Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík, R. Vizner, E. Mottlová) 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

3. Složení slibu 

Z důvodu složení mandátu pana Jiřího Beneše ke dni 14.12.2022 nastoupil jako další 

v pořadí za SNK Za spokojenou obec pan Josef Protiva, a to dne 15.12.2022. 

Paní místostarostka Chábová předala slovo paní Ing. Anně Sůvové. 

Paní zastupitelka Ing. Sůvová v souladu § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzvala pana Josefa 

Protivu ke složení slibu. Před složením slibu paní zastupitelka Ing. Sůvová upozornila 

pana Josefa Protivu, že odmítnutí složení slibu nebo složení slibu s výhradou má za 

následek zánik mandátu (§ 55 zákona č.491/2001 Sb. o volbách do zastupitelstva obcí a o 

změně některých zákonů, v platném znění). 

Složení slibu proběhlo tak, že paní zastupitelka Ing. Sůvová přečetla slib stanovený v § 69 

odst. 2 zákona o obcích „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, 

že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu obce Podveky a jejích občanů a řídit 

se Ústavou a zákony České republiky.“ a jmenovitě vyzvala pana Josefa Protivu ke 

složení slibu pronesením slova „slibuji“ a podpisem na připraveném archu. 

Pan Josef Protiva složil slib, který stvrdil svým podpisem. 

Návrh na usnesení: 

Nový člen zastupitelstva neodmítl složit slib, ani nesložil slib s výhradou. 

4. Inventarizační dílčí komise 

Ze zdravotních důvodů je potřeba změnit předsedu a člena inventarizační dílčí komise. 

Paní místostarostka Chábová na předsedu navrhla paní Ing. Veroniku Šourkovou a členy 

komise doplní paní Petra Špuláková. 

Určena byla dílčí inventarizační komise ve složení 

Předseda: Ing. Veronika Šourková 



Členové: Michaela Prokopová, Kristýna Heřmánková, Petra Špuláková 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí určení dílčí komise inventarizace zásob prodejny 

potravin k 31. 12. 2022 ve složení: 

Předseda: Ing. Veronika Šourková 

Členové: Michaela Prokopová, Kristýna Heřmánková, Petra Špuláková 

 

5. Projednání smlouvy o zápůjčce na stavbu „Tlaková kanalizace a ČOV Podveky“ 

pro společnost VHS Kutná Hora 

Paní místostarostka Chábová řekla, že tento bod si přáli někteří zastupitelé, což je vlastně i 

hlavní důvod, proč bylo toto zasedání ZO svoláno. Paní místostarostka požádala tyto 

zastupitele, aby ostatní obeznámili s důvody, proč si přáli tento bod projednat. 

Paní zastupitelka Mottlová odpověděla, že by ráda věděla, jak daleko jsou jednání o 

zápůjčce na stavbu tlakové kanalizace. Podle paní zastupitelky Mottlové je možné obě 

stavby („Tlakovou kanalizaci a ČOV Podveky“ a skupinový vodovodu Kácov-Zbizuby-

Podveky-Rataje nad Sázavou) možné ufinancovat. 

Paní místostarostka Chábová na to řekla, že celkové výdaje na obě stavby by v současné 

době byly cca 16.000.000 Kč a zdůraznila, že peníze se budou půjčovat dohromady – jak 

na kanalizaci, tak na vodovod, protože obě stavby se budou stavět ve stejnou dobu. Dále 

dodala, že se stále jedná s bankami a nejblíže půjčení obci Podveky je Česká spořitelna. 

Paní místostarostka Chábová připomněla, že 5.1.2023 se bude na OÚ v Podvekách konat 

schůzka občanů se zástupci firem podílejících se na výstavbě vodovodu a kanalizace 

v Podvekách. V lednu bude další zasedání ZO, až bude mít Obec Podveky v rukou snad 

už všechny dostupné podklady. 

Paní zastupitelka Mottlová řekla, že s 5.000.000 Kč na obecním účtu a s půjčkami se celá 

záležitost dá ufinancovat, paní místostarostka Chábová jí oponovala, že část těchto peněz 

(v současnosti 1.390.000 Kč) je i na veřejné osvětlení v Zalíbené, jehož cena může ještě 

vzrůst. Další odloženou částkou je cca 590.000 Kč od občanů přihlášených ke 

skupinovému vodovodu, kterou není možné využít na nic jiného. Jen na projektovou 

dokumentaci k vodovodním přípojkám. 

Paní zastupitelka Mottlová přišla s nápadem zpeněžit obecní pozemky, stejně jako na 

minulém zasedání ZO se však zastupitelé neshodli na odhadované částce, za kterou by 

bylo možné pozemky prodat (kdyby bylo nejhůř). 

Pan zastupitel Mgr. Kulhánek se zeptal, jaké podmínky mají banky pro to, aby nám 

půjčily. Paní místostarostka Chábová řekla, že mluvila s pěti bankami, z nichž se 

nejvýhodnější zdá být Česká spořitelna. Zatím však nemá písemně nic potvrzeného. 



Pan zastupitel Ing. Vlasák se zeptal paní zastupitelky Mottlové, zda má ČOV sloužit jen 

občanům Podvek a vesnicím Ježovice, Útěchvosty a Zalíbené ne. Podle paní zastupitelky 

Mottlové je v projektu a ve smlouvě napsáno, že se ze všech vesnic má vyvážet do 

Podvek. Podle paní místostarostky Chábové a pana zastupitele Ing. Vlasáka je však 

situace taková, že se do Podvek nic navážet nebude a z ostatních vesnic se bude navážet 

do Zruče nad Sázavou. Této skutečnosti se některým zastupitelům nechtělo věřit. 

Vesnicím spadajícím pod obec Podveky může v horizontu několika let hrozit navýšení 

ceny za vyvážení odpadních vod do Zruče nad Sázavou. Někteří zastupitelé a přítomní 

občané obce dali najevo svůj nesouhlas s tímto tvrzením. 

Pan zastupitel Kmoch řekl, že současný návrh smlouvy o zápůjčce není pro obec výhodná. 

Pan zastupitel Mgr. Kulhánek tvrdil, že původní cena byla mnohem nižší a díky peticím a 

referendu se celá záležitost protáhla a zdražila. 

Na to paní zastupitelka Ing. Sůvová řekla, že ze strany VHS Vrchlice – Maleč, a.s (dále 

jen ,,VHS) bylo vždy v plánu stavět kanalizaci zároveň s vodovodem, jehož stavba dosud 

nezačala. Petice a referenda tudíž na (ne)odložení stavby kanalizace a ČOV neměla žádný 

vliv. 

Poté došlo k nekontrolované diskusi mezi zastupiteli (hlavně Ing. Vlasákem) a některými 

přítomnými občany obce, kterou ukončila paní místostarostka Chábová. Paní zastupitelka 

Mottlová to uvítala a řekla, že na diskusi bude dost času na zmíněné schůzi 5.1.2023. 

 

Pan zastupitel Ing. Vlasák navrhl hlasovat o: 

- Odročení hlasování o podepsání smlouvy o zápůjčce mezi obcí Podveky a VHS na 

tlakovou kanalizaci a ČOV Podveky na částku ve výši 6.000.000 Kč na příští zasedání 

ZO 

Paní zastupitelka Mottlová navrhla hlasovat o: 

- Kdo je pro, aby se nerealizovala stavba kanalizace a ČOV v Podvekách a kdo 

nesouhlasí s podpisem smlouvy o zápůjčce 

 

Několik zastupitelů dalo najevo, že nerozumí formulaci protinávrhu na usnesení, který 

navrhla paní zastupitelka Mottlová. Pan zastupitel Kmoch řekl, že mu to přímo nedává 

smysl a navrhl, aby se o obou věcech hlasovalo samostatně. Návrh pana zastupitele 

Kmocha paní místostarostka Chábová přes hluk v zasedací místnosti OÚ nepostřehla a 

dala hlasovat o předposledním (ne posledním, o kterém se správně hlasuje jako první) 

návrhu od paní Mottlové. 

 

 



Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje kdo je pro, aby se nerealizovala stavba tlakové 

kanalizace a ČOV v Podvekách a neschválila se smlouva o zápůjčce s VHS Kutná 

hora na částku 6.000.000,-Kč 

Výsledky hlasování:  

Pro: 0 

Proti: 0 

Zdržel se: 6 (K. Kmoch, I. Chábová, Ing. A. Sůvová, J. Protiva, Ing. A. Vlasák,  

   E. Mottlová)  
Zastupitelé R. Vizner, Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík nehlasovali 

Usnesení nebylo schváleno. 

Paní Mottlová tvrdila, že neschválením tohoto návrhu byl schválen jeho opak, a to 

realizace kanalizace a ČOV v Podvekách a souhlas s podpisem smlouvy o zápůjčce. S tím 

většina zastupitelů nesouhlasila. Jak sami opakovaně řekli před i po hlasování, formulaci 

návrhu na usnesení (které bylo v negaci) paní zastupitelky Mottlové nerozuměli a 

nevěděli, čeho jím chce dosáhnout. Paní zastupitelka Mottlová následně ještě musela 

dovysvětlit, co její návrh vlastně znamená. 

Poznámka: Vyjádření Ministerstva vnitra. V případě neschválení návrhu na usnesení není 

výsledkem automatické přijetí usnesení opačného tvaru. 

Mezi tímto zmatkem se se dalo hlasovat o odročení podepsání smlouvy o zápůjčce 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce odročuje podepsání smlouvy o zápůjčce mezi obcí Podveky a 

VHS na tlakovou kanalizaci a ČOV Podveky na částku ve výši 6.000.000 Kč. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, J. Protiva, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová) 

Proti: 3 (J. Mejstřík, R. Vizner, Mgr. M. Kulhánek) 

Zdržel se: 1 (E. Mottlová) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje podepsání smlouvy o zápůjčce mezi obcí Podveky a 

VHS na tlakovou kanalizaci a ČOV Podveky na částku ve výši 6.000.000 Kč. 

 

 



Výsledky hlasování:  
Pro: 0 

Proti: 2 (I. Chábová, K. Kmocha) 

Zdržel se: 6 (Ing. A. Vlasák, J. Protiva, Ing. A. Sůvová, R. Vizner, Mgr. M. Kulhánek,  

J. Mestřík) 

Zastupitelka E. Mottlová nehlasovala. 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

Pan zastupitel Ing. Vlasák ostatním zastupitelům připomněl, že po návrhu paní Mottlové 

následoval ještě návrh pana zastupitele Kmocha, který navrhoval, aby se o obou věcech – 

realizaci kanalizace a ČOV v Podvekách a souhlasu s podpisem smlouvy o zápůjčce – 

hlasovalo samostatně. Tento návrh pana zastupitele Kmocha však paní místostarostka 

Chábová přes hluk v zasedací místnosti neslyšela. Také zastupitel Ing. Vlasák zdůraznil, 

že paní místostarostka Chábová se učí předsedat zasedání, tudíž se ze zákona má vždy 

hlasovat o posledním protinávrhu. Který měl pan zastupitel Kmoch. Pan zastupitel Ing. 

Vlasák proto se zpožděním paní místostarostku Chábovou o návrhu pana zastupitele 

Kmocha informoval. 

Paní místostarostka Chábová se panu Kmochovi a ostatním zastupitelům omluvila, 

označila hlasování o návrhu paní Mottlové za neplatné (protože se správně mělo hlasovat 

nejdříve o posledním navrženém hlasování – tedy o tom pana Kmocha) a zeptala se pana 

zastupitele Kmocha, jak zněl jeho návrh na usnesení. 

Pan zastupitel Kmoch zopakoval svůj návrh na usnesení, který původně následoval za 

návrhem paní zastupitelky Mottlové a o kterém se správně mělo hlasovat nejdříve. Ten 

návrh zněl: 

 

- Rozdělit hlasování o realizaci kanalizace a ČOV v Podvekách a podepsání smlouvy o 

zápůjčce na dvě samostatná hlasování. 

Zastupitelstvo většinově souhlasilo s návrhem pana zastupitele Kmocha, protože se 

zastupitelům tento návrh zdál mnohem srozumitelnější, než spojovat dvě samostatné 

otázky do jedné. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje realizaci stavby kanalizace a ČOV v Podvekách. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (Ing. A. Vlasák, I. Chábová, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Zastupitelé E. Mottlová, R. Vizner, J. Mejstřík, Mgr. M. Kulhánek nehlasovali. 

Usnesení bylo schváleno. 

 



Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje podepsání smlouvy o zápůjčce mezi obcí Podveky a 

VHS na tlakovou kanalizaci a ČOV Podveky na částku ve výši 6.000.000 Kč. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 4 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (J. Mejstřík, J. Protiva) 

Zastupitelé E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. Kulhánek nehlasovali. 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

6. Projednání smlouvy o zápůjčce na stavbu skupinového vodovodu Kácov-

Zbizuby-Podveky-Rataje nad Sázavou pro společnost VHS Kutná Hora 

 

Pan zastupitel Ing. Vlasák se dostal do rozepře s paní zastupitelkou Mottlovou o podobě 

již podepsaných smluv od bývalého vedení. 

Pan zastupitel Protiva navrhl pětiminutovou přestávku, aby si během ní oba zmínění 

zastupitelé v klidu vyjasnili, co jak skutečně je a nezdržovali samotné jednání 

zastupitelstva svými hádkami. 

Paní místostarostka Chábová navrhla, aby pan zastupitel Ing. Vlasák s paní zastupitelkou 

Mottlovou probírané věci, které se přímo netýkaly aktuálního bodu, dořešili v diskusi na 

konci zasedání ZO. 

Pan zastupitel Vizner řekl, že se mu celé toto zasedání zdá zbytečné. S tím paní 

místostarostka Chábová plně souhlasila, ale připomněla, že jeho svolání bylo na žádost  

čtyř zastupitelů, tudíž ho v řádném termínu musela uskutečnit. 

Pan zastupitel Vizner chtěl vědět více o možných půjčkách, ale paní místostarostka 

Chábová s paní zastupitelkou Ing. Sůvovou podotkly, že v období vánočních svátků mají 

banky převážně zavřeno. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce odročuje podepsání smlouvy o zápůjčce mezi Obcí Podveky a 

VHS na skupinový vodovod Kácov-Zbizuby-Podveky-Rataje nad Sázavou na částku 

ve výši 9.785.000 Kč. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 6 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, J. Mejstřík, R. Vizner) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek) 

Usnesení bylo schváleno. 



Pan zastupitel Protiva z osobních důvodů před hlasováním o tomto bodu opustil zasedací 

místnost, do níž se vrátil až po hlasování, tudíž nemohl hlasovat. 

 

7. Projednání zápisu z 22. veřejného zasedání ZO Podveky ze dne 21.9.2022 

Ověřovateli zápisu byli jmenováni pan Josef Mejstřík a pan Petr Bousek. Svým podpisem 

potvrdili, že zápis souhlasí s průběhem jednání. Zápis byl uložen k nahlédnutí na OÚ 

v Podvekách a nebyly proti němu vzneseny žádné další námitky, je tedy schválen. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zápis z 22. veřejného zasedání ZO ze dne 21. 9. 

2022. 

 

8. Projednání zápisu z druhého řádného zasedání ZO ze dne 13.12.2022 

Paní místostarostka Chábová řekla: „Ověřovateli zápisu byli jmenováni pan Karel Kmoch 

a paní Ing. Anna Sůvová. Svým podpisem potvrdili, že zápis souhlasí s průběhem jednání. 

Zápis byl uložen k nahlédnutí na OÚ v Podvekách a nebyly proti němu vzneseny žádné 

další námitky, je tedy schválen.“ 

Proti tomuto zápisu pan zastupitel Mgr. Kulhánek vznesl námitky a připojil detaily, které 

by si přál doplnit do zápisu, a to tyto: 

- Bod č.2: Poděkování pana Jiřího Beneše na začátku minulého zasedání, kdy 

rezignoval na funkci starosty obce Podveky, směřované paní Mottlové a paní 

Kalašové za jejich práci pro obec a jeho slova o tom, že si nedovedl představit, co tato 

funkce obnáší, dokud ji sám nezastával. 

- Bod č.13: Uvedení slov pana Jiřího Beneše, že zpětně vidí sepisování petic a referend 

týkajících se kanalizace jako chybu. Poznámka: tento rozhovor byl soukromý, 

neprobíhal na zasedání zastupitelstva. Dále na zasedání přítomná paní H.B., starostka 

Obce Zbizuby, vyjádřila spokojenost s obecní kanalizací ve Zbizubech a díky tomu, že 

se Obec Zbizuby stala akcionářem firmy VHS, mají ve Zbizubech lepší podmínky pro 

výstavbu skupinového vodovodu. 

- Diskuse: Navrácení dat vymazaných minulým vedením z obecních počítačů provedená 

firmou z Prahy, kterou nikdo neplatil. Tento bod byl písemně dopodrobna vysvětlen 

panu Mgr. Kulhánkovi.  

 

Pan zastupitel Mejstřík uvedl, že u dvou bodů hlasování chybí jeho jméno. Paní 

místostarostka Chábová se omluvila, že zastupitelům poslala verzi zápisu, v níž byl tento 

nedostatek. Hned poté byla panu zastupiteli Mejstříkovi předložena ručně opravená verze. 

 



Další připomínky k zápisu měla paní zastupitelka Mottlová a to tyto: 

- Bod č.9: Doplnění, že se jedná o vodovodní přípojky ke skupinovému vodovodu. 

- Body č.18 a 19: Doplnění částek do bodů o rozpočtových opatřeních, o které se jedná, 

přestože jsou už v příloze. 

- Diskuse: Doplnit, že některé (převážně hodně starší) dokumenty byly předány 

v papírové podobě a některé dokumenty byly v účetních programech, programech na 

mzdy, programu na vedení smluv o hřbitově a dokumenty o uskutečněných akcích 

z posledních let (obecní osvětlení, hřiště, dotace na lípy, na dopravní značení) 

v počítačích uchovány. 

 

Zastupitelé se v návaznosti na poslední připomínku paní zastupitelky Mottlové vrátili 

k vymazaným vzorům dokumentů (jako např. obecních smluv). Pan zastupitel Vizner řekl, 

že jde o duševní vlastnictví paní Mottlové. Paní místostarostka Chábová nesouhlasila, 

podle ní jsou to dokumenty patřící obci, protože byly paní Mottlovou vytvořeny na 

počítači obce a za peníze obce. 

Pan zastupitel Vizner řekl: „Slovy paní místostarostky – ten zápis byl vypracován 

diletantsky.“ 

Paní místostarostka Chábová si nevzpomínala, že by výraz „diletantsky“ vůbec někdy 

použila, ale podle pana zastupitele Viznera jej použila na minulém zasedání. 

Pan zastupitel Kmoch panu zastupiteli Viznerovi řekl, že se časem určitě naučíme zápisy 

ze zasedání ZO psát lépe (pozn.: slovo „diletantsky“ znamená neodborně či laicky). 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zápis z druhého zasedání ZO ze dne 13. 12. 2022 

a zapracuje vznešené připomínky do zápisu. 

 

9. Schválení formy rozpravy, diskuse a formy hlasování návrhu na usnesení 

Paní místostarostka Chábová navrhla, aby rozprava a diskuse ke konkrétnímu bodu 

probíhala zvlášť. Dále navrhla, aby návrh usnesení byl schvalován v každém bodu zvlášť 

veřejným hlasováním. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje vést rozpravu a diskusi ke každému bodu zvlášť. 

Hlasování návrhu na usnesení také u každého bodu zvlášť veřejným hlasováním. 

 



Výsledky hlasování:  

Pro: 8 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, J. Protiva, Ing. A. Sůvová, R. Vizner,  

     J. Mejstřík, Mgr. M. Kulhánek) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1(E. Mottlová) 

Usnesení bylo schváleno. 

10. Diskuse: 

Paní zastupitelka Mottlová měla dotaz na pana zastupitele Ing. Vlasáka: „Proč obvoláváš 

mé příbuzné a říkáš jim, že se konečně podařilo vyštvat tetičku z obecního úřadu?“ Paní 

zastupitelce Mottlové se takový přístup zastupitele nelíbí. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák podle svých slov neví, že by něco takového dělal. Paní 

zastupitelka Mottlová řekla, že si bude muset přivést svědky, aby to dosvědčili. 

Paní zastupitelka Mottlová apelovala na zastupitele, že je potřeba Obec Podveky řádně 

vést a řekla, že za tu dobu, co obec sama vedla, toho pro obec hodně udělala. Podle paní 

zastupitelky Mottlové by bylo lepší zvolit nového starostu obce, aby Podveky byly během 

jednáních o obecních půjčkách brány více seriózně. 

Pan zastupitel Kmoch opět připomněl, že není výhodné podepisovat smlouvy o 

zápůjčkách v současné podobě a s navrhovanými dodatky ke smlouvám. 

Pan J.K. se zeptal, proč v posledních několika dnech svítí veřejné osvětlení v Podvekách a 

Ježovicích v neobvyklou denní dobu. 

Paní místostarostka Chábová odpověděla, že si pan J.B. (když byl ještě ve funkci starosty 

obce) nechal udělat před časem nabídku od firmy starající se o místní obecní světla, která 

zjistila, že se dá při regulování dob, kdy budou světla svítit, značně ušetřit. Pan J.B. se 

domluvil s panem elektrikářem, který zkoušel nastavení čidel po dobu cca 4 dnů. 

V Zalíbené to již funguje, jak má. 

V Útěchvostech pan elektrikář zjistil, že není zabezpečený přístup k nastavování čidel. 

Z bezpečnostních důvodů bude nutné přístup zajistit uzamčením. 

Ježovice mají ještě jiný typ čidla než Podveky. 

Pan J.K. ještě upozornil na tvořící se černou skládku pod rybníkem, v místě, kde má stát 

ČOV, a na ohňostroj na návsi před několika dny. Paní místostarostka Chábová poděkovala 

panu J.K. za nahlášení. 

Paní místostarostka Chábová se zeptala, zda existuje obecní vyhláška týkající se 

ohňostrojů. Paní zastupitelky Mottlová odpověděla, že ano – ohňostroje jsou povoleny jen 

31. prosince ve večerních hodinách. Paní místostarostka paní zastupitelce poděkovala za 

seznámení s obecní vyhláškou, kterou minulé vedení obce vydalo.



11. Závěr 

Paní místostarostka poděkovala všem přítomným a ukončila zasedání zastupitelstva. 

 

Zapsala dne: 6.1.2023   Ing. Veronika Šourková 

  

Ověřovatelé:     Karel Kmoch 

 

       Ing. Anna Sůvová 

 

 

 

………………………… 

     Iveta Chábová 

místostarostka obce 


